
 

Protokół Nr IX/2011 

z sesji Rady Powiatu Lęborskiego 

odbytej dnia 16 września 2011 roku 

 

 

Początek obrad: 

 Godz. 1200 

 

Zakończenie obrad: 

 Godz. 1535 

 

Miejsce obrad: 

Starostwo Powiatowe w Lęborku. 

W dniu 16 września 2011 roku w sesji uczestniczyło 18 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady po powitaniu radnych oraz gości 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 18 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

 

 



Ad.2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek 

obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu              

w okresie od 8 czerwca 2011 roku do 2 września 2011 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Lęborskiego – aktualizacja na lata 

2007-2013. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Lęborskiego na 2011 rok oraz podjęcie uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto 

Lębork na realizację zadania pn. „Zwiększenie dostępności śródmieścia miasta Lęborka 

poprzez skomunikowanie z drogą powiatową i wojewódzką nr 214 wraz z poprawą 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w tym rejonie miasta” oraz podjęcie uchwały”.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Lęborskiego do 

realizacji projektu „Kształcenie ustawiczne przepustką do lepszego jutra” oraz podjęcie 

uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie 

w internacie, znajdującym się w budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Lęborku przy Placu Piastowskim 6 oraz podjęcie uchwały.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów 

powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu oraz podjęcie uchwały.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

oraz podjęcie uchwały.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

oraz podjęcie uchwały.  

13. Skarga Pani Cecylii Sibik na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Lęborku. 

14. Skarga Pana Mirosława Pawskiego - Redaktora Naczelnego Oddziału Telewizji Kablowej 

Kanał 6 w Lęborku na działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Lęborku.  

15. Skarga Pana Mirosława Kożdonia na działanie Wicestarosty Lęborskiego. 



16. Sprawozdania Komisji Rady Powiatu Lęborskiego z pracy w I półroczu 2011roku. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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20. Zamknięcie obrad.   

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poinformował, iż do chwili 

rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z ostatniej sesji. 

W związku z powyższym Rada w obecności 16 radnych – 15 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym” przyjęła protokół  Nr VIII/11 z dnia 14 czerwca 2011 

roku 

 

Ad.4 

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu 

Powiatu  w okresie od 20 kwietnia 2011 roku do  16 maja  2011 roku. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe 

sprawozdanie radni otrzymali w materiałach na sesję.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 



Ad.5 

Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Lęborskiego – 

aktualizacja na lata 2007-2013. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższą informację 

radni otrzymali w materiałach na sesję.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

 Wobec braku uwag przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2011 rok oraz podjęcie uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Lęborskiego na 2011 rok. 

 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 16 radnych – 15 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym”  podjęła uchwałę  w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2011 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miasto Lębork na realizację zadania pn. „Zwiększenie 

dostępności śródmieścia miasta Lęborka poprzez skomunikowanie z 

drogą powiatową i wojewódzką nr 214 wraz z poprawą bezpieczeństwa 

ruchu drogowego w tym rejonie miasta” oraz podjęcie uchwały”.  

 

 Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Lębork na realizację zadania pn. 

„Zwiększenie dostępności śródmieścia miasta Lęborka poprzez skomunikowanie z 

drogą powiatową i wojewódzką nr 214 wraz z poprawą bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w tym rejonie miasta”. 

 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Grzegorz Palasz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i 

Drogownictwa przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

 Wobec braku głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych – jednogłośnie  podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Lębork na realizację zadania 

pn. „Zwiększenie dostępności śródmieścia miasta Lęborka poprzez 

skomunikowanie z drogą powiatową i wojewódzką nr 214 wraz z poprawą 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w tym rejonie miasta”. 



Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 

Lęborskiego do realizacji projektu „Kształcenie ustawiczne przepustką 

do lepszego jutra” oraz podjęcie uchwały. 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Powiatu Lęborskiego do realizacji projektu „Kształcenie ustawiczne 

przepustką do lepszego jutra” 

 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych – 16 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym”  podjęła uchwałę  w sprawie przystąpienia Powiatu 

Lęborskiego do realizacji projektu „Kształcenie ustawiczne przepustką do 

lepszego jutra” 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut 

przerwy. 

Po przerwie. 

 

Ad.9 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

zakwaterowanie w internacie, znajdującym się w budynku Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Lęborku przy Placu Piastowskim 6 

oraz podjęcie uchwały.  

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w internacie, znajdującym się w 

budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Lęborku przy Placu 

Piastowskim 6. 

 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Tadeusz Rabka – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

Radny Edmund Głombiewski poprosił o informacje na temat 

dotychczasowych kosztów. 

 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przekazał, iż obecnie koszt 

zakwaterowania w internacie wynosił 80 złoty miesięcznie. 

 

Wobec braku dalszych głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania. 

 

 



 Rada w obecności 17 radnych – 16 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym”  podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

zakwaterowanie w internacie, znajdującym się w budynku Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Lęborku przy Placu Piastowskim 6. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych 

oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia a 

następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu oraz podjęcie uchwały.  

 

 

 Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na 

parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 

usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 

Zdzisław Chojnacki – Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki i 

Integracji Europejskiej przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 

 

Grzegorz Palasz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i 

Drogownictwa przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

Radny Edmund Głombiewski wyraził wątpliwości dotyczące ustalenia stawek 

za usunięcie i parkowanie pojazdów na poziomie najwyższych dopuszczalnych przez 



ustawodawcę. Zaproponował obniżenie stawek za usunięcie i przechowanie 

pojazdów takich jak rower czy motocykl. Ponadto jego zdaniem należałoby 

przeanalizować również wysokość opłat za usuwanie pojazdów o dopuszczalnej 

masie całkowitej powyżej 3,5 tony. Przekazał, iż należy uniknąć sytuacji takiej, 

która miała miejsce w ostatnim czasie wokół opłat za przedszkola.  

 

Radna Teresa Ossowska Szara odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy 

przekazała, iż stawki za usunięcie i przechowanie pojazdów takich jak rower czy 

motocykl zostały określone na zbyt wysokim poziomie. Wskazała, iż dla niektórych 

mieszkańców powiatu są to jedyne środki transportu i opłaty zostały w projekcie 

uchwały zbyt zawyżone. W związku z powyższym zgłosiła wniosek o określenie 

kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu dla roweru na 

poziomie 50 zł. Natomiast w przypadku motocyklu o obniżenie opłat do wysokości 

100 zł. a dla samochodów osobowych o masie całkowitej do 3,5 tony do kwoty 220 

zł.  

 

Ryszard Wenta – Wicestarosta poinformował, iż nie każdy rower czy 

motorower pozostawiony w pasie ruchu drogowego podlega usunięciu na podstawie 

przygotowanego projektu uchwały. Przepis wyraźnie wskazuje, iż  pojazd zostanie 

usunięty z drogi na koszt właściciela w przypadku pozostawienia go w miejscu 

niedozwolonym i jeżeli jednocześnie utrudnia ruch lub w inny sposób zagraża 

bezpieczeństwu. Zaznaczył, iż w.w przypadki muszą zostać spełnione łącznie. 

Ponadto to policja lub straż miejska określa czy dany pojazd powinien zostać 

odholowany na koszt właściciela. Dalej przekazał, iż usunięcie pojazdu jest 

kosztownie w związku z powyższym zaapelował o nie obniżanie zaproponowanych 

stawek. Dodał, iż sytuacje, w których będzie miało miejsce odholowanie pojazdu 

będą incydentalne i będą dotyczyły przypadków ewidentnego porzucenia pojazdu.  

 

Grzegorz Palasz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i 

Drogownictwa przekazał, iż Komisja wydała pozytywną opinię do przedmiotowego 

projektu uchwały. Poinformował, iż w posiedzeniu uczestniczył Pan Dariusz Buczak 

– Naczelnik Wydziału Komunikacji, który szczegółowo omówił zaproponowane 

zmiany. Z przedstawionych wyjaśnień wynika, że sytuacje usunięcia pojazdu będą 



dotyczyły tylko tych przypadków, w których pozostawienie pojazdu ewidentnie 

narusza prawo lub w przypadku, gdy w wyniku przeprowadzonej przez policję 

kontroli okaże się, że pojazd nie posiada ważnego ubezpieczenia lub ze względu na 

zły stan techniczny nie może zostać dopuszczony do dalszego ruch drogowego.  

Dodał, iż rozliczenie będzie następowało na podstawie faktury wystawionej przez 

firmę. Zauważył, że czasami zdarzy się sytuacja, w wyniku której Starostwo będzie 

musiało w całości pokryć koszty usunięcia pojazdu ponieważ ustalenie właściciela 

okaż się niemożliwe.  

 

Radny Jacek Woronowicz odniósł się do stwierdzeń przedmówców 

dotyczących zarzutów „uderzania w kieszeń mieszkańców”. Przekazał, iż 

odholowanie pojazdu np. z miejscowości Strzeszewo, odległość ok. 30 km od 

Lęborka w jedna stronę, będzie przewyższało zaproponowany koszt 50 zł. W związku 

z powyższym to Powiat będzie dotował osoby, które świadomie naruszyły prawo. 

 

Radny Edmund Głombiewski przekazał, iż nie zgadza się z przedstawionymi 

argumentami przedmówcy. Osoby, które naruszają prawo nie powinny być 

restrykcyjnie karane w sposób niewspółmierny do wykroczenia. Przekazał, iż radni 

powinni wykazać trochę zrozumienia. Zaznaczył, iż ustawodawca określił  

maksymalne stawki za usunięcie pojazdu biorąc pod uwagę zróżnicowanie 

terytorialne poszczególnych powiatów. Powiat Lęborski jest stosunkowo małym 

powiatem, w związku z tym stawki nie powinny być ustalone na maksymalnym 

poziomie. Odnosząc się do powyższego ponowił wniosek o ustalenie opłat dla tzw. 

małych pojazdów na niższym poziomie.  

 

Radna Teresa Ossowska Szara przekazała, iż jest jeszcze bardzo dużo 

wątpliwości dotyczących przedstawionego projektu uchwały. W związku z 

powyższym zaproponowała zdjęcie przedmiotowego projektu z porządku dzisiejszych 

obrad i umożliwienie wszystkim radnym przedyskutowanie zastrzeżeń z 

naczelnikiem Wydziału Komunikacji i wypracowanie wspólnego konsensusu.   

 



Radny Edmund Głombiewski wniósł o przegłosowanie propozycji 

zmniejszenia opłat  dla pojazdów o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 ton do 

wysokości 330 zł.  

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone 

wnioski.  

Rada w obecności 17 radnych – 3 głosami „za”, 14 głosami „przeciw” 

odrzuciła wniosek o obniżenie stawki za usunięcie roweru lub motoroweru do 50 zł. 

Rada w obecności 17 radnych – 3 głosami „za”, 14 głosami „przeciw” 

odrzuciła wniosek o obniżenie stawki za usunięcie motocyklu  do 100 zł. 

Rada w obecności 17 radnych – 3 głosami „za”, 14 głosami „przeciw” 

odrzuciła wniosek o obniżenie stawki za usunięcie pojazdów o dopuszczalnej masie 

całkowitej do 3,5 tony do 220 zł. 

 

Radny Maciej Barański przekazał, iż Wydział Komunikacji dokonał 

sprawdzenia ewentualnych stawek za usunięcie i przechowanie pojazdu. Opłaty 

wskazane w projekcie uchwały zostały określone na podstawie wcześniej 

przeprowadzonej procedury przetargowej. Poinformował, iż nie zgadza się na 

obniżenie stawek ponieważ będzie to powodowało konieczność dotowania z budżetu 

powiatu. Przekazał, iż widzi konieczności wprowadzania ulg dla sprawców tego typu 

wykroczeń. 

 

Wobec braku dalszych głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania. 

 

 Rada w obecności 17 radnych – 14 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw”   

podjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów 

powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia 

od usunięcia pojazdu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 



 

Ad.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii 

drogi powiatowej oraz podjęcie uchwały.  

 

Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

 

Grzegorz Palasz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i 

Drogownictwa przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 

Radny Mirosław Lis zapytał czy nie powinny być w pierwszej kolejności 

podjęte stosowne uchwały przez samorządy gminne. 

 

Ryszard Wenta – Wicestarosta przekazał, iż stosowne uchwały zostaną 

podjęte przez gminy w terminie do 30 września br.  

 

 Wobec braku dalszych głosów Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady  

przystąpił do głosowania. 

 

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie  podjęła uchwałę  w sprawie 

pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad.12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi kategorii 

drogi powiatowej oraz podjęcie uchwały.  

 

Ryszard Wenta – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej. 

 

Grzegorz Palasz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i 

Drogownictwa przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 
Następnie Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały. 

 Wobec braku głosów  przystąpił do głosowania. 

 

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie  podjęła uchwałę  w sprawie 

pozbawienia drogi kategorii drogi powiatowej 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.13 

Skarga Pani Cecylii Sibik na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Lęborku. 

 

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski wniósł o przekazanie skargi Pani Cecylii 

Sibik na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 

Lęborku do Komisji Rewizyjnej celem przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego 

oraz zajęcia stosownego stanowiska.  

 

 Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poddał pod głosowania zgłoszony 

wniosek. 



 

 Rada w obecności 16 radnych – 8 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” przy 3 

głosach „wstrzymujących” przekazała skargę do Komisji Rewizyjnej. 

 

 Radny Edmund Głombiewski wyraził wątpliwości czy skarga Pani Cecylii 

Sibik na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 

Lęborku powinna zostać przekazana d Komisji Rewizyjnej. Zdaniem radnego 

właściwsza komisją Rady do zbadania zasadności skargi byłaby Komisja Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki, ponieważ zarzuty zawarte w skardze dotyczą 

funkcjonowania placówki oświatowej i spraw związanych z nadzorem 

pedagogicznym. Przekazał, iż błędem było przekazanie skargi do Komisji Rewizyjnej. 

Zaznaczył, iż ze względu na przedmiot skargi stanowisko powinna zająć również 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki.  

 

 Radna Teresa Ossowska Szara przekazała, iż podobne sprawy były 

rozpatrywane w poprzedniej kadencji przez Radę Miasta Lęborka. Poinformowała, iż 

w tak delikatnych sprawach jakim są skargi nie można popełnić błędu, ponieważ 

obydwie strony sporu oczekują merytorycznej oceny. Podkreśliła, iż Rada Powiatu 

może skierować skargę do każdej komisji stałej lub powołać komisję doraźna do jej 

rozpatrzenia. Poinformowała, że nie zgadza się z propozycja Starosty Lęborskiego w 

sprawie przekazania skargi  Pani Cecylii Sibik na działanie Dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Lęborku do Komisji Rewizyjnej. Zaproponowała 

poszerzenie składu Komisji Rewizyjnej o członków Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki. Odnosząc się do powyższego zgłosiła stosowny wniosek.  

 

 Radny Tomasz Tutak zaapelował do radnych o poważne potraktowanie 

sprawy Pani Cecylii Sybik. Przekazał, iż jako aktywny zawodowo nauczyciel zna 

specyfikę pracy szkół i wie jak emocje poszczególnych osób: nauczycieli, rodziców 

czy też uczniów mogą zadecydować o różnej ocenia danego zdarzenia. Przekazał, iż 

skarga ma charakter sprawy, która powinna zostać zbadana przez organ nadzoru 

pedagogicznego. Rada Powiatu Lęborskiego, przy pomocy komisji stałych, na 

podstawie ustawy o samorządzie powiatowym, może rozpatrywać  tylko pewien 

zakres spraw. Zaznaczył, że skarga Pani Cecylii nie powinna zostać skierowana do 

organu polityczno - samorządowego. Dodał, iż właściwszym byłoby przekazanie 

sprawy do  kuratorium oświaty.  Przekazał, iż system oświaty został skonstruowany 



w taki sposób, że samorządom podlega tylko pewien zakres spraw. Nadzór 

merytoryczny prowadzony jest przez administracje rządowa.  

 W dalszej części wypowiedzi wyraził wątpliwości dotyczące propozycji 

poszerzenia składu Komisji Rewizyjnej o Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki.  

 

 Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

radnej Teresy Ossowskiej Szarej o poszerzenie składu komisji rewizyjnej o Komisje 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki i powołanie wspólnej Komisji do rozpatrzenia 

skargi pani Cecylii Sybik na działanie Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego w Lęborku. 

 

 Rada w obecności 16 radnych – 13 głosami „za” , 2 głosami „przeciw” przy 1 

głosie „wstrzymującym”  przekazała skargę pani Cecylii Sybik na działanie 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Lęborku do Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki celem wypracowania 

wspólnego stanowiska. 

 

  

Ad.14 

Skarga Pana Mirosława Pawskiego - Redaktora Naczelnego Oddziału 

Telewizji Kablowej Kanał 6 w Lęborku na działanie Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Lęborku.  

 

 Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski wniósł o przekazanie sprawy skargi Pana 

Mirosława Pawskiego do zbadania przez Komisje Rewizyjną. 

 

 Radna Teresa Ossowska Szara wyraziła wątpliwości związane z oceną pisma 

jako skargi. Przekazała, iż w piśmie redaktor zwraca się z uprzejmą prośbą o 

wyjaśnienie przez Pana Starostę konkretnej sprawy. Stwierdziła, że pismo nie 

wyczerpuje znamion skargi. Podobne wątpliwości miał również Pana Starosta. 

Poinformowała, iż mieszkańcy również oczekują zajęcia konkretnego stanowiska. 

Dodała, iż pismo nie jest skargą ponieważ nie ma konkretnych zarzutów.  Dalej 

zapytała czy wszystkie pisma, które wpływają do pana Starosty wyczerpujące 

znamiona skargi na kierowników jednostek organizacyjnych są przekazywane do 



Rady Powiatu. Zgłosiła wniosek, aby te kwestię skierować zgodnie z sugestią autora 

pisma do Pana Starosty.  

 

  Radny Edmund Głombiewski przekazał, iż Komisja Rewizyjna wstępnie 

analizowała sprawę skargi Pana Mirosława Pawskiego na działanie Pani Wandy 

Koniecznej – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Lęborku. Przekazał, iż 

członkowie Komisji również mieli wątpliwości czy pismo wyczerpuje znamiona skargi 

w rozumieniu przepisów kpa i rozpatrywać w tym trybie. Ponadto skarga nie dotyczy 

zarzutów związanych z funkcjonowaniem urzędu.  

Dalej przekazał, iż członkowie Komisji na posiedzeniu nie znali treści pisma 

skierowanego do Pana Starosty, w którym Pan Mirosław Pawski wyraźnie wskazuje, 

aby nie traktować jego pisma w kategoriach skargi na działanie kierownika 

jednostki.   

W związku z przekazanymi przez autora pisma dodatkowymi, 

uzupełniającymi wyjaśnieniami, wniósł o nie rozpatrywanie pisma Pana Mirosława 

Pawskiego w trybie przewidzianym dla skarg i przekazanie pisma do rozpatrzenia 

przez Starostę Lęborskiego.  

 

Agnieszka Pujsza Pomorska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej nadmieniła, 

iż 2 września odbyło się posiedzenia Komisji Rewizyjnej, w którym uczestniczyła 

Pani Bożena Bodnar - Radca Prawny. Poinformowała, iż nie było to stricte 

rozpatrywanie skargi.  

 

 Radny Jacek Woronowicz wniósł o przegłosowanie zgłoszonych wniosków.  

 

 Radny Maciej Barański wniósł o zdjęcie pkt. 13 z porządku dzisiejszych 

obrad. Przekazał, iż jeżeli adresat pisma będzie chciał skierować skargę to skieruje 

stosowne pismo do Rady Powiatu.  

 

 Radny Tadeusz Rabka wniósł o przekazanie sprawy do Komisji Rewizyjnej. 

Komisja podejmie stanowisko co do zasadności skargi. Dodał, iż odpowiednie zapisy 

umożliwiające wcześniejsze zajęcie stanowiska przez Komisje Rewizyjną należy 

wprowadzić do statutu. 

 

 Radny Maciej Barański wycofał zgłoszony wniosek. 

 



 Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpił do 

głosowania zgłoszonych wniosków. 

 

 Rada w obecności 17 radnych -  7 głosami „za”, 7 głosami „przeciw” przy 3 

głosach „wstrzymujących”, w związku z nie uzyskaniem wymaganej większości, nie 

podjęła wniosku o przekazanie sprawy do Pana Starosty Lęborskiego. 

 

 Rada w obecności 17 radnych- 7 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” przy 5 

głosach „wstrzymujących” skierowała skargę do zbadania przez Komisję Rewizyjną. 

 

 

Ad.15 

Skarga Pana Mirosława Kożdonia na działanie Wicestarosty Lęborskiego. 

 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przekazał, iż Pan Mirosław Kożdoń był 

Prezesem spółki akcyjnej PKS – Słupsk. W czerwcu tego roku odbyło się walne 

zgromadzenie, na którym właściciele spółki czyli Związek Powiatów Lęborskiego i 

Słupskiego reprezentował Starosta Słupski – Sławomir Ziemianowicz. Dalej 

poinformował, iż Starosta Słupski posiadając 100% akcji posiłkując się uchwałą 

Rady Nadzorczej na bieżąco badającej funkcjonowanie firmy i sprawującej nad nią 

nadzór, przegłosował wniosek o nieudzielenie absolutorium. Zauważył, iż skarga nie 

dotyczy osoby, która fizycznie podjęła decyzję o nieudzieleniu absolutorium. 

Zaznaczył, iż tą osobą na pewno nie był Wicestarosta Lęborski. Ponadto wcześniej 

została podjęta uchwała organu ustawowo zobowiązanego do bieżącej kontroli 

spółki, mianowicie Rady Nadzorczej. 

W związku z powyższym zgłosił wniosek o przekazanie przedmiotowej skargi 

do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Lęborskiego. 

 

Radna Terasa Ossowska Szara przekazała, iż z przedstawionych wyjaśnień 

wynika, iż Pan Wicestarosta nie był tym, który nieudzielił absolutorium Zarządowi 

Spółki. Następnie poprosiła o wyjaśnienie zarzutu zawartego w skardze dotyczącego 

wadliwego prawnie łączenia stanowisk w organach Powiatu i Związku Celowego 

Powiatów Słupskiego i Lęborskiego. 



 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski przekazał, iż na Walnym Zgromadzeniu 

Akcjonariuszy głosuję się siłami akcji. W tym przypadku 100% akcji posiadał 

Związek Celowy Powiatów Słupskiego i Lęborskiego. W takim przypadku decyzje 

podejmuję się jednoosobowo przez właściciela spółki. Dodał, iż ze statutu spółki 

wynika funkcja Przewodniczącego Zgromadzenia Wspólników. Wówczas tą funkcję 

sprawował Starosta Słupski – Sławomir Ziemianowicz i to on faktycznie wykonywał 

prawa właściciela. Dodał, że Powiat Lęborski nie posiada żadnych akcji w 

Przedsiębiorstwie Komunikacji Samochodowej w Słupsku Spółki Akcyjnej. 100% 

akcji jest własnością osobnego podmiotu – Związku Celowego Powiatów Słupskiego i 

Lęborskiego. 

Odnosząc się do zarzutu łączenia stanowisk przekazał, iż nie jest to żadne 

uchybienie. Dodał, iż w tego typu „ciałach” to właśnie przedstawiciele członków, w 

tym przypadku powiatów, muszą wypełnić funkcje wynikające ze struktury związku.  

 

Ryszard Wenta – Wicestarosta poinformował, iż nie ma tutaj 

nieuprawnionego łączenia stanowisk. Zgodnie ze statutem Związku w skład 

Zgromadzenia  Związku wchodzi Starosta lub Wicestarosta Powiatu będącego 

członem związku oraz jeden przedstawiciel Rady Powiatu będącej członkiem 

związku. Stosowa uchwała Rady Powiatu Lęborskiego w tej sprawie została podjęta. 

W związku z tym, że osoby delegowane przez Radę nie utraciły mandatu radnego 

obowiązuje uchwała podjęta w poprzedniej kadencji. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

Starosty Lęborskiego. 

 

Rada w obecności 15 radnych –11 głosami „za”  przy 4 głosach 

„wstrzymujących” przekazała skargę do Komisji Rewizyjnej. 

 Ryszard Wenta nie brał udziału w głosowaniu. 

 

 



Ad.16 

Sprawozdania Komisji Rady Powiatu Lęborskiego z pracy w I półroczu 

2011roku. 

 

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe 

sprawozdania radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

Sprawozdanie Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 Sprawozdanie Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 Sprawozdanie Komisji Budżetu, Gospodarki i Integracji europejskiej stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa, Transportu i Drogownictwa stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.17 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Teresa Ossowska Szara przekazała, iż interpelacja dotyczyć będzie 

obaw nauczycieli o utratę pracy w związku z zamiarem likwidacji Zespołu Szkół 

Ekonomiczno Handlowych przy ul. Dygasińskiego  1 i przeniesienia jej do tzw  

rolniczaka. Przekazała, iż Pan Starosta – Wiktor Tyburski początek swojej kadencji 

rozpoczął od, mówiąc kolokwialnie, „zajawki’ w sprawie dyskusji na temat 

ewentualnej reformy szkolnictwa w powiecie lęborskim.  Zaznaczyła, iż do rozmowy 

zostali zaproszeni dyrektorzy szkół oraz przedstawiciele Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Turystyki Rady Powiatu. Jednak, aby brać udział w dyskusji należałoby 

najpierw poznać zdanie Pana Starosty.   

Dalej przekazała, iż kolejny sygnał w sprawie planowanej reformy oświatowej 

pojawił się podczas gdy rada pedagogiczna Zespołu Szkół Ekonomiczno 



Handlowych, której radna jest członkiem, została poinformowana na początku roku 

szkolnego, o tym, iż szkoła od 2012/2013 roku szkolnego przestanie funkcjonować. 

Dodała, że już między dyrektorami poszczególnych szkół toczą się rozmowy 

dotyczące ewentualnych zmian. 

Następnie zapytała kiedy Zarząd Powiatu  podjął decyzje w sprawie likwidacji 

Zespołu Szkól Ekonomiczno Handlowych w Lęborku. Przekazała, iż dyrektor szkoły 

już informuje członków rady pedagogicznej oraz pozostałych nauczycieli o tym, iż 

szkoła w najbliższym czasie zostanie zlikwidowana.  

Zaznaczyła, że podjęta w tej sprawie decyzja powinna najpierw zostać 

przedyskutowana z nauczycielami likwidowanej szkoły. Przekazała, iż na początku 

roku padały obietnice, że w połowie września, przedstawiciele Zarządu Powiatu, na 

radzie pedagogicznej podejmą próby wyjaśnienia podjętej  decyzji. Dodała, że jest 

dzień 16 września i żadnej rozmowy w tej sprawie się nie odbyły. 

Dalej poinformowała, iż Zarząd Powiatu decyzję argumentuje tym, że szkoła 

jest finansowo nieopłacalna. Wyjaśniła, iż nierentowność szkoły wynika m.in. z tego, 

że polowa nauczycieli zatrudnionych i opłacanych z budżetu szkoły uzupełnia swój 

etat i zasila kadrę  w innej szkole, która tym  sposobem ma nauczycieli „za darmo”. 

  Zaznaczyła, iż reforma oświaty w powiecie lęborskim jest potrzebna. Jednak 

musi ona dotyczyć wszystkich placówek i nie może polegać na tym, ze zlikwiduje się 

„ekonomik” i koniec reformy. Dodała, iż radni - osoby zaufania publicznego - nie 

mogą pozwolić na podejmowanie takich decyzji przez osoby, które z różnych 

pobudek chcą te szkolę zlikwidować.  

Zaznaczyła, iż zgadza się ze stwierdzeniem, że reforma oświaty jest potrzebna. 

Niemniej jednak Starosta powinien rozmawiać ze wszystkimi. Należy usiąść do stołu 

i odważnie powiedzieć, że jest niż demograficzny i młodzieży z roku na rok będzie 

coraz  mniej. Dlatego tak ważne jest, aby tą reformę przeprowadzić. Jednak nie w 

taki sposób, że najpierw zlikwidujemy jednych, bo są maluczcy. Drugich kawałek 

uczkniemy i tym sposobem będzie mniej ludzi, którzy będą krzyczeć. Przekazała, iż 

w tej sprawie nie powinno być podziałów politycznych. To Rada Powiatu decyduje o 

stanie oświaty w powiecie lęborskim. Wykonawcą tego co Rada w tej sprawie 

postanowi powinien być Pan Tyburski. Dlatego zaapelowała, do kolegów radnych, 

aby nie podejmowali decyzji, które będą nosiły znamiona pozornych ruchów, 

pozornych zmian i pozornych oszczędności. To niczego nie zmieni, a ucząca się 



młodzież  powinna mieć spokój. Dalej zaapelowała, iż  radni w tej kwestii powinni 

pokazać mieszkańcom, ze są ponad podziałami.  

Następnie zwróciła się z zapytaniem czy Zarząd Powiatu przeprowadzał  

rozmowy w sprawie likwidacji Zespołu Szkół Ekonomiczno Handlowych w Lęborku i 

czy podjął już ostateczną decyzje w tej sprawie.   

Dalej przekazała, iż atmosfera wokół likwidowanej szkoły nie sprzyja  dobrej 

pracy z młodzieżą. Jeżeli rodzice lub uczniowie usłyszą o planach zamknięcia szkoły 

to będą z tej szkoły rezygnować. Zaznaczyła, że przez kilkanaście lat placówka 

bardzo dobrze funkcjonowała i była bezpieczna szkolą dopóki, dopóty nie 

przedostało się do niej trochę niepotrzebnych politycznych rozgrywek. 

 

 

Radny Zdzisław Chojnacki zwrócił się interpelacja w sprawie modernizacji 

drogi powiatowej z Lęborka w kierunku miejscowości Mosty. Pierwszy aspekt 

modernizacji drogi dotyczy bariery sprężynującej, która w okresie sezonu letniego 

niemalże położyła się na jezdni. W tej sprawie skierował do  Burmistrzowa Miasta 

Lęborka, Komendanta Powiatowego Policji oraz Starosty Lęborskiego stosowne 

pisma w załączeniu przekazujące zdjęcia uszkodzonej części bariery.  

Dalej przekazał, iż w kilku ostatnich dniach przeprowadzono naprawę 

uszkodzonej części bariery   sprężynującej. Remont polegał na zdemontowaniu 

zniszczonego elementu bariery oraz wmontowaniu takiego elementu aby właściwa 

cześć bariery nie stanowiła przeciwwagi oraz nie powodowała przechylania się jej. 

Dalej zapytał czy taki demontaż bariery jest zgodny z obowiązującymi przepisami 

oraz czy obecna bariera będzie spełniać swoja rolę zgodną z projektem inwestycji.  

Dalej podkreślił, że poprzednie naprawy nie przynosiły  oczekiwanych 

rezultatów.  

Następnie zapytał czy odbioru wykonanych prac dokona Komisja złożona z 

przedstawicieli Starosty Lęborskiego, Burmistrza Miasta Lęborka, Wójta Gminy 

Nowa Wieś Lęborska oraz Zarządu Dróg Powiatowych czyli podmiotów, które 

partycypowały w tej inwestycji. Poprosił o przekazanie protokołu pokontrolnego 

sporządzonego przez w.w Komisje.  



 

Radny Edmund Głombiewski przekazał, iż w okresie międzysesyjnym zgłosił 

interpelację w sprawie naruszenia prawa przy budowie obiektów przy ul. Krótkiej 4 

w Nowęcinie. Poinformował, iż otrzymał w powyższej sprawie odpowiedz. Następnie 

zapytał czy Starosta Lęborski wydał już decyzję na podstawie art. 36a ust.2cyt. 

„właściwy organ uchyla decyzję o pozwoleniu na budowę, w przypadku wydania 

decyzji, o której mowa w art. 51 ust. 1 pkt 3” Prawa budowlanego. Poprosił o 

podanie informacji o ewentualnym terminie jej wydania. 

 

Radna Teresa Ossowska Szara przekazała, iż interpelacja dotyczyć będzie 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej S.A. w Słupsku. Zapytała kto obecnie 

zasiada w zarządzie spółki oraz kto pełni funkcję Przewodniczącego Zarządu. Dalej 

przekazała, iż z pozyskanych informacji wynika, że przedsiębiorstwo przynosi straty. 

Zapytała jakiego rzędu są to straty oraz kto ponosi za to odpowiedzialność. 

Następnie radna zwróciła się z pytaniem dotyczącym sprzedaży 

nieruchomości przez powiat  przy ul Leśnej w Łebie. Następnie zapytała czy 

rzeczywiści dokonano sprzedaży nieruchomości dzierżawionej przez Powiatowe 

Centrum Edukacyjne w Łebie oraz jaki otrzymano z tego tytułu dochód.  

Dalej poprosiła o szerszą informację na temat nieruchomości eksponowanych 

do sprzedaży  lub objętych umową dzierżawy w Łebie.  

 

 

Ad. 18 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiktor Tyburski – Starosta Lęborski odnośnie interpelacji radnej Teresy 

Ossowskiej Szarej przekazał, iż z Zarząd Powiatu nie zajmował się sprawami 

reformy oświaty w powiecie lęborskim. Dodał, iż kwestie ewentualnej likwidacji 

Zespołu Szkół Ekonomiczno Handlowych nie były  konsultowane na posiedzeniu 

Zarządu. Dodał, iż w przygotowaniu jest materiał szeroki i w sposób całościowy 

uwzględniający problemy oświaty w powiecie lęborskim.  



Przekazał, iż przed przystąpieniem do zmian należy przede wszystkim ocenić 

stan faktyczny szkół ponadgimnazjalnych oraz bazy , którą można ewentualnie 

wykorzystać. Podkreślił, iż przygotowany spójny dokument zostanie omówiony na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu a następnie trafi pod obrady Rady Powiatu. Zaznaczył, 

iż stosowna opinię na temat przygotowanego projektu uchwały wyda Komisja 

Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. Zapewnił, że reforma oświaty w powiecie 

lęborskim nie ograniczy się tylko do likwidacji tzw. „ekonomika”. Program 

przekształceń w oświacie obejmie wszystkie placówki i będzie poprzedzony szeroką 

dyskusją. Przekazał, iż odpowiednie rozmowy są już prowadzone na poziomie 

Starosty oraz Wydziału Oświaty. Dodał, iż na temat przyszłej reformy rozmawiał już 

z Panem Grzegorzem Popinem oraz Panią Małgorzatą Bresler.  

W dalszej części wypowiedzi odniósł się do sprawy modernizacji drogi 

powiatowej z Lęborka w kierunku miejscowości Mosty. Zapewnił, że uszkodzona 

barierka sprężynująca zostanie naprawiona na koszt wykonawcy inwestycji. 

Odnośnie budowy chodnika przekazał, iż Zarząd Powiatu podjął decyzję o 

zrealizowaniu tego zadania jeszcze w roku bieżącym.  

Kolejno udzielił informacji na temat nieruchomości położonych w 

miejscowości Łeba. Przekazał, iż na początku września odbył się przetarg 

nieograniczony na sprzedaż jednej z części nieruchomości położonej przy ul. Leśnej 

w Łebie. Dodał, iż w wyniku skutecznie przeprowadzonego przetargu nieruchomość 

została sprzedana za 1.616.000 zł. W chwili obecnej trwają przygotowania do 

zawarcia umowy sprzedaży. Następnie przekazał, iż druga części nieruchomości 

znajdującej się przy ul. Leśnej w Łebie obciążona jest umową dzierżawy jeszcze 

przez okres dwóch lat. Dodał, iż ze względu na bezprawne budowanie obiektów oraz 

użytkowanie nieruchomości powodującej liczne skargi mieszkańców, Zarząd 

Powiatu podejmował bezskuteczne próby wzruszenia zawartej umowy. 

Kontynuując przekazał, iż Zarząd Powiatu ubiega się również o inną 

nieruchomość  położoną w Łebie. Przekazał, iż Wojewoda w tej sprawie nie wydał 

jeszcze ostatecznej decyzji. Wyjaśnił, iż wcześniejsza zgoda Wojewody dotyczyła 

sprzedaży   nieruchomości tzw. „strzelnicy” w Łebie. Jednak ten teren zlokalizowany 

był lesie z bardzo złym dojazdem. W związku z tym Zarząd Powiatu wycofał się z 

zakupu tzw. „strzelnicy” na rzecz innej nieruchomości. 

W dalszej części udzielił odpowiedzi na temat Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej S.A. Przekazał, iż w chwili obecnej Prezesem Spółki, w wyniku 



przeprowadzonego konkursu, jest Pan Treder. Dalej przekazał, iż strata na koniec 

2010 roku wynosiła 1.800.000, 00 zł. Wyjaśnił, iż z powodu tak dużej straty Rada 

Nadzorcza nie rekomendowała o udzielenia absolutorium poprzedniemu Prezesowi 

Spółki. Dalej wyjaśnił, iż do czasu wyboru Pana Tredera funkcje Prezesa spółki, 

zgodnie z obowiązującymi przepisami, pełnił jeden z członków Rady Nadzorczej. 

Podkreślił, iż pan Treder posiada doświadczenie w prowadzeniu tego typu firmy 

ponieważ przez kilka lat był Prezesem PKS-u w Bytowie. Zapewnił, że kondycja 

firmy powoli się poprawia. Firma wygrała przetargi m.in. na dowóz dzieci do szkół.  

Za zakończenie Starosta nawiązał do nagłośnionej medialnie sprawy 

lęborskiego PKS-u dotyczącej ponownego, po wcześniejszym otrzymaniu odprawy,  

zatrudnienia na kierowniczym stanowisku Pana Naczk. Przekazał, iż przygotuje 

odpowiednie pismo do Rady Nadzorczej z prośbą o  przeprowadzenie kontroli. 

 

 

Ad. 19 

Wnioski i oświadczenia radnych.     

 

 Nie zgłoszono. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Ad. 20 

Zamknięcie obrad.   

 

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Waldemar Walkusz – 

Przewodniczący Rady zamknął VI sesję  Rady  Powiatu Lęborskiego. 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Gromadzka 

 

 

 


